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个旧欢迎您

Welcome to Gejiu



个旧市位于中国云南省红河哈尼族彝族自治州，市政府驻金湖

街道，常住人口41.96万人，全市城镇化率74.05%。世居民族

为汉、彝、回、苗、傣等。

作为世界上最早的产锡基地，个旧有2000余年的锡矿开采史。

长期以来，个旧为蒙自县辖地。1885年，清廷设立个旧厅，专

管采矿事宜。1913年始正式建县，1951年设市，由云南省直

管。1958年起改隶红河州，并作为红河州的首府长达近半个世

纪，直至2003年州府迁往蒙自。

个旧是云南省重要的冶金工业城市，市内有色金属矿产资源达

28种，是世界最大的锡生产加工基地，全国最大的锡化工中心、

锡材中心和砷化工中心，国家级高新技术企业居全州第一位，

被誉为“世界锡都”。

至今，个旧市已获得“国家卫生城市”、“中国十佳绿色城

市”、“中国人居环境范例奖”、“中国特色魅力城市”、

“全国文化先进市”、“中国天然氧吧”、“中国气候宜居城

市”等多项殊荣，被誉为“中国最适合人类居住的城市”。



GEJIU is situated in the Honghe Hani and Yi Autonomous Prefecture in Yunnan, 

China. The Gejiu city government is located on Jinhu Street, with a permanent 

population of 419,600 and an urbanization rate of 74.05%. The city is home to 

various ethnic minorities, primarily including the Yi (彝), Hui (回), Miao (苗), and 

Dai (傣) communities. 

Gejiu holds the distinction of being the world's first tin-producing location, 

boasting a rich history of tin mining spanning over 2,000 years. In 1885, the Qing 

court established the Gejiu office, dedicated to mining affairs, and the county was 

formally established in 1913. In 1951, the city was established and directly 

governed by Yunnan Province. In 1958, it was incorporated into the Honghe Hani 

and Yi Autonomous Prefecture, serving as its capital for nearly half a century. In 

2003, the capital was relocated to Mengzi.

 

Gejiu plays a crucial role as an important metallurgical industrial city in Yunnan 

Province. The city is abundant in non-ferrous metal mineral resources, boasting 28 

different kinds. Moreover, it serves as the largest tin production and processing 

base in the world, the largest tin chemical center, tin material center, and arsenic 

chemical center in the country. Gejiu is recognized as a national high-tech 

enterprise, ranking first in the state and earning the prestigious title of the "World 

Tin Capital.”

The city of Gejiu has been honored with various accolades, including the titles of 

"National Sanitary City," "Top Ten Green Cities in China," "China Habitat 

Environment Model Award," "Charming City with Chinese Characteristics," 

"National Advanced City with Culture," "China Natural Oxygen Bar," and "China's 

Climate Suitable City." Due to these distinctions, Gejiu is often referred to as "the 

most livable city in China."



元阳欢迎您

Welcome to Yuanyang



元阳县位于中国云南省红河哈尼族彝族自治州，地处红河上

游元江之南。全县面积2212.32平方公里，县政府驻南沙镇，

2020年统计总人口35.92人。境内世居哈尼、彝、傣、苗、

瑶、壮、汉七种民族。

2013年6月22日， 红河哈尼梯田获准列入世界遗产名录， 是

以哈尼族为主的各族人民利用当地“一山分四季，十里不同

天”的地理气候条件创造的农耕文明奇观，据载已有1300多

年的历史。元阳是世界文化遗产红河哈尼梯田的核心区，境

内约有19万亩梯田。

阿者科村是元阳梯田核心区内的一个哈尼族村落，保有传统

的哈尼族房屋，又称“蘑菇房”。自2018年起，中山大学保

继刚教授团队在阿者科村制定并实施“阿者科计划”。自

2019年3月第一次分红至今，阿者科65户村民累计实现旅游

分红91.95万元，户均累计分红14146元，全村实现精准扶贫，

成为“全球旅游减贫的一个中国解决方案”。



YUANYANG is situated in the Honghe Hani and Yi Autonomous 

Prefecture of Yunnan Province, China. It is located south of the 

Yuanjiang River, which is the upper reaches of the Red River. The county 

spans an area of 2,212.32 square kilometers, with the government 

located in Nansha Town. According to the 2020 statistics, the total 

population of the county was 359,200. Yuanyang is home to seven 

ethnic groups:: Hani (哈尼), Yi (彝), Dai (傣), Miao (苗), Yao (瑶), 

Zhuang (壮), and Han (汉).

On June 22, 2013, the Honghe Hani Terraces were designated as a 

World Cultural Heritage site, with a documented history of over 1,300 

years. It represents a farming civilization created by various ethnic 

groups, primarily the Hani people, based on the local geographical and 

climatic conditions. Yuanyang serves as the core area of the Honghe 

H a n i  Te r ra c e s  Wo rl d  Cu l t u ra l  H e r i t a g e  s i te ,  e n c o m p a s s i n g 

approximately 190,000 acres of terraces within its territory..

Azheke is a Hani village located in the core area of the Yuanyang 

Terraced Fields, where traditional Hani houses, also known as 

"Mushroom Houses," are well-preserved. Since 2018, Professor Jigang 

Bao's team has developed and implemented the "Azheke Plan" in the 

village. Since the first dividend payment in March 2019, 65 villagers in 

Azheke have collectively received a total of 919,500 yuan in tourism 

dividends, with an average household dividend of 14,146 yuan. The 

entire village has successfully achieved accurate poverty alleviation, 

serving as "a Chinese solution to poverty reduction in global tourism."



会议日程

Conference Agenda



日期 会议日程

8月8日

周二
 

来宾抵达昆明，入住君乐酒店

8月9日

周三

8:00-11:30 昆明—个旧

• 从昆明君乐酒店统一乘车前往个旧世纪广场酒店

【请嘉宾带好行李上车】

11:30-11:45 到达个旧，入住酒店

• 来宾入住个旧世纪广场酒店

11:45-12:45 午餐（地点：世纪广场酒店柒咖啡）

14:30-17:45 考察个旧文化旅游资源

• 参观个旧炼厂，感受典型的锡文化工业遗址（约60分钟）

• 参观个旧市博物馆，了解锡文化发展历史和现状（约135分钟）

• 进行个旧非遗文化展示、非遗产品以及个旧锡工艺精品展销

17:45-18:00 个旧市行政中心

• 从个旧市博物馆统一乘车前往个旧市行政中心

18:00-19:30 晚餐（地点：个旧市行政中心食堂）

19:30-19:45 返回酒店



日期 会议日程

8月10日

周四

2023年中国旅游研究国际联合会年会 暨 旅游康养—云南个

旧-元阳合作论坛 & 文化旅游康养·锡都发展论坛

7:30-7:50 前往会场（地点：个旧市行政中心8号会议室）

• 从世纪广场酒店统一乘车前往个旧市行政中心 

7:50-8:20 早餐（地点：市行政中心小食堂）

8:20-8:30 暖场开幕

8:30-9:00 开幕式

• 红河州领导致辞 

• 个旧市委书记沈焕然致欢迎词

• 中国旅游研究国际联合会创会主席、香港理工大学酒店与旅游管

理学院首席教授、陈泽富伉俪国际旅游教授宋海岩致辞

9:00-10:00 主题报告

• 个旧市委副书记、市长汪霞作个旧社会经济发展报告

• 中山大学旅游学院教授、中国旅游研究国际联合会主席保继刚教

授作“个旧旅游康养条件评估及发展思路”主题报告

10:00-10:05 基地授牌仪式

• 授牌“中国旅游研究国际联合会-旅游康养研究基地”

10:05-10:15 签订框架性协议
• 签订中国旅游研究国际联合会助推个旧文化旅游康养发展框架性

协议

10:15-10:20 颁发聘请证书仪式
• 颁发个旧市旅游康养推荐顾问聘请证书

10:20-10:35 集体合影

10:35-11:00 茶歇



日期 会议日程

8月10日

周四
 

11:00-12:30 圆桌论坛

主持人：

• 李嘉龙，个旧市委常委、市委宣传部部长

• 张朝枝，中山大学旅游学院教授

嘉宾：

• 汪霞，个旧市委副书记、市长

• 李霞，个旧市文旅局局长

• 赖庆国，中国工业美术大师

• 徐惠群，香港理工大学酒店与旅游管理学院教授

• Noel Scott，澳大利亚伊迪斯科文大学兼职教授

• 苏晓波，俄勒冈大学地理学系地理系主任、教授

12:30-13:30 午餐（地点：个旧市行政中心食堂 ）

14:30-18:30 现场实地参观

• 参观老阴山玻璃栈道，眺望个旧城市全景（约60分钟）

• 参观卡房镇中心小学（约120分钟）

• 参观锡城街道哨冲村，领略乡村文化振兴田园风光（约60分钟）

18:30-19:30 晚餐（地点：哨冲会客厅）

19:30-20:30 金湖文化广场

• 从哨冲会客厅统一乘车前往金湖文化广场（约20分钟）

• 沿金湖步行至西码头滨水舞台，欣赏“世界锡都·宜居个旧”夜景

20:30-21:35 锡文化艺术展演

• 在西码头滨水舞台观看锡文化艺术展演（约50分钟）

• 在金湖观看无人机表演（约15分钟）

21:35-22:35 漫步金湖商圈星光夜市、酒会（地点：世纪广场酒店柒咖
啡）

22:35 返回酒店



日期 会议日程

8月11日

周五

8:00-9:00 早餐（地点：世纪广场酒店柒咖啡）

【请嘉宾自行安排退房时间】

9:00-11:00 个旧—元阳

• 从个旧世纪广场酒店统一乘车前往元阳万缮度假酒店

【请嘉宾带好行李上车】

11:00-11:20 酒店入住

• 嘉宾入住元阳万缮度假酒店

11:20-12:20 考察哈尼梯田文化博物馆

• 参观哈尼梯田文化博物馆（约45分钟）了解哈尼农耕文化及迁

徙史

12:30-13:30 午餐（地点：元阳万缮度假酒店）

14:30-18:00 参观元阳梯田和阿者科村

• 实地考察多依树梯田保护与利用（车程30分钟，调研约20分钟）

• 实地考察阿者科村，深入体验哈尼传统村落、了解乡村旅游发

展如何促农增收致富（车程10分钟，调研约1小时30分钟）；

• 实地考察坝达梯田保护与利用（车程30分钟，调研约30分钟）；

18:30-19:30 晚餐（地点：元阳万缮度假酒店）

20:00 红河哈尼梯田申遗成功十周年·元阳县彝族“火把节”云上

篝火晚会（地点：新街镇梯田广场）



日期 会议日程

8月12日

周六

上午

2023年中国旅游研究国际联合会年会暨旅游康养—云南个旧-元阳

合作论坛 & 红河哈尼梯田申遗成功十周年·新街镇彝族火把节

7:30-8:30 早餐（地点：元阳万缮度假酒店）

会议主持人：肖洪根，香港理工大学酒店与旅游管理学院教授

8:30-8:45 哈尼梯田文化博物馆

• 元阳县人民政府县长慕明军致欢迎词（暂定）

• 中国旅游研究国际联合会副主席、澳大利亚伊迪斯科文大学特聘

研究型教授黄松山致辞 

8:45-10:00 论坛主题报告

• 元阳县人民政府副县长黄建明作元阳社会经济发展报告

• 中山大学保继刚教授作“元阳旅游康养条件评估及发展思路”主

题报告

10:00-10:10 集体合影

10:10-10:40 茶歇

10:40-12:30 圆桌论坛

主持人：中山大学旅游学院副院长罗秋菊教授

• 慕明军，元阳县人民政府县长

• 李昊伦，元阳县县委宣传部部长

• 徐忠亮，元阳县梯田管理委员会专职副主任

• 杨天慧，元阳县文旅局局长

• 李咪咪，香港理工大学酒店与旅游管理学院教授

• 杜国庆，立教大学旅游学院教授

• 李想 ，美国天普大学旅游和酒店管理系教授

12:30-13:30 午餐（地点：元阳万缮度假酒店）



日期 会议日程

8月12日

周六

下午

中国旅游研究国际联合会内部会议
地点：万膳度假酒店小会议室

主持人：黄松山，中国旅游研究国际联合会副主席、澳大利亚伊

迪斯科文大学特聘研究型教授

14:00-15:15 IACTS 主题报告（每人15分钟）

• 池更清、Dogan Gursoy，华盛顿州立大学酒店企业管理学院

教授 

• 罗秋菊，中山大学旅游学院教授

• 杜国庆，立教大学旅游学院教授

• 苗莉，澳门大学工商管理学院教授、综合度假村及旅游管理学

系系主任

• 张捷，南京大学地理学院教授

15:15-15:45 茶歇

15:45-17:15 IACTS 商务会议

• 欢迎致辞：保继刚，中山大学旅游学院教授、中国旅游研究国

际联合会主席

• 主席报告

• 财务报告

• 章程修改

• 新会士推选

• IACTS期刊报告：肖洪根，香港理工大学酒店与旅游管理学院

教授

• 选举新一届董事会

• 公布新一届会议地点

• 其他

18:00-19:30 晚餐 （地点：元阳万缮度假酒店）



日期 会议日程

8月13日

周日

(暂定)

6:00-6:30 多依树日出

7:00-8:00 早餐（地点：元阳万缮度假酒店）

8:30-11:30 元阳—建水

11:30-12:30 午餐

13:00-17:00 考察建水

参观建水古城、文庙、朝阳门、紫陶一条街

17:00 返回昆明



Date Schedule

Aug 8

Tuesday
 

Guest Arrival

• Check in at Grand Park Hotel (Kunming) or others

Aug 9

Wednesday

8:00-11:30 Kunming to Gejiu
• Depart from Grand Park Hotel (Kunming) to Century Plaza Hotel 

(Gejiu) by tourist bus

11:30-11:45 Hotel Check-in
• Check in at Century Plaza Hotel (Gejiu)

11:45-12:45 Lunch at Café of Century Plaza Hotel (Gejiu)

14:30-17:45 Cultural tourism in Gejiu
• Explore the Gejiu smelter and refinery (60 minutes) and learn about 

the history and significance of Gejiu as the world's first tin-producing 
location.

• Visit Gejiu Museum (135 minutes), which offers valuable insights 
into the development of Tin Culture in the region.

• Visit the display of intangible cultural heritage, intangible cultural 
heritage products and tin crafts

17:45-18:00 Administrative Center of Gejiu
• Depart from Gejiu Museum to the Administrative Center of Gejiu by 

tourist bus

18:00-19:30 Dinner at the canteen of the Administrative Center of Gejiu

19:30-19:45 Back to the hotel

20:00-21:00 Welcome dinner



Date Schedule

Aug 10

Thursday

The 2023 Annual Conference for the International Association for China 
Tourism Studies & Cooperation Forum of Wellness Tourism
Forum of Culture Tourism, Wellness Tourism, and Gejiu Development

7:30-7:50 Heading to the Conference Venue (Conference Room 8, Gejiu 
Administrative Center)
• Depart from Century Plaza Hotel (Gejiu) and take the tourist bus to 

Conference Room 8, Gejiu Administrative Center

7:50-8:20 Breakfast at the canteen of Gejiu Administrative Center 

8:20-8:30 Warm-up Opening

8:30-9:00 Opening Ceremony
• Speech from the officials of Honghe Hani and Yi Autonomous Prefecture
• Speech by Huanran SHEN, the Party secretary of Gejiu
• Speech by Haiyan SONG, the Founding Chairman of the International 

Association for China Tourism Studies, Chair Professor of the School of 
Hotel and Tourism Management, Hong Kong Polytechnic University, and 
Mr and Mrs Chan Chak Fu Professor in International Tourism

9:00-10:00 Thematic reports
• Xia WANG, the Mayor of the city, made a report on the socio-economic 

development of the city.
• Prof. Jigang BAO of Sun Yat-sen University made a presentation on 

"Evaluation of Tourism and Recreation Conditions and Development in 
Gejiu”

10:00-10:05 Plaque AwardingCeremony
• Awarded ”The International Association for China Tourism Studies -

Tourism Recreation Research Base".

10:05-10:15 Signing Ceremony
• Signing of the framework agreement of the International Federation of 

China Tourism Research to promote the development of culture, tourism 
and recreation.



Date Schedule

Aug 10

Thursday 

10:15-10:20 Ceremony of Awarding (Consultant)
• Issuance of employment certificates  of Tourism and Recreation 

Referral Consultant

10:20-10:35 Group photo

10:35-11:00 Tea Break

11:00-12:30 Round-table Forum
Host: Prof. Chaozhi ZHANG, Professor of School of Tourism Management of 
Sun Yat-sen University
Guests:
• Xia WANG, the Mayor of Gejiu
• Xia LI, Secretary of Culture and Tourism Bureau
• Qingguo LAI, China Industrial Art Master
• Cathy H.C. Hsu, Professor of Peking University
• Noel Scott, Adjunct Professor of Edith Cowan University
• Xiaobo SU, Director and Professor of Department of Geography, 

University of Oregon

12:30-13:30 Lunch at the canteen of Gejiu Administrative Center

14:30-18:30 Field Trip
• Explore Laoyinshan (60 mins), enjoying the panoramic view of the city 

as you walk along this glass scenic trail
• Visit Kafang Town Center Elementary School (120 mins)
• Visit Shaochong Village on Xicheng Street (60 minutes), immersing 

yourself in the rural culture revitalization efforts taking place in China 
by appreciating the idyllic scenery.

18:30-19:30 Dinner at the reception room of Shaochong Village

19:30-20:30 Culture Square of Jin Lake
• Depart from Shaochong Village to Culture Square of Jin Lake (20 mins)
• Walk along Jin Lake towards West Pier Waterfront Stage and enjoy the 

night landscapes



Date Schedule

Aug 10

Thursday 

20:30-21:35 Tin Culture and Art Exhibition
• Enjoy Tin Culture and Art Exhibition at West Pier Waterfront Stage (50 

mins)
• Enjoy the drone show above Jin Lake (15 mins)

21:35-22:35 the Starlight Night Market in Jinhu Shopping District & wine 
night

22:35 Walking back to the hotel

Aug 11

Friday

8:00-9:00 Breakfast at Café of Century Plaza Hotel (Gejiu)
• Please check out before we leave

9:00-11:00 Gejiu to Yuanyang
• Depart from Century Plaza Hotel (Gejiu) to Oness Resort Yuanyang 

Terrace Hotel

11:00-11:20 Hotel check-in
• Check in at Oness Resort Yuanyang Terrace Hotel

11:20-12:20 Hani Terrace Culture Museum
• Visit Hani Terrace Culture Museum (45 mins) and learn about the Hani 

Agriculture and Immigration History

12:30-13:30 Lunch at Oness Resort Yuanyang Terrace Hotel

14:30-18:00 Yuanyang Hani Terrace and Azheke Village
• Visit Duoyishu viewing platform (20 mins)
• Vist Azheke Village (60 mins)
• Vist Bada viewing platform (30 mins)

18:30-19:30 Dinner at Oness Resort Yuanyang Terrace Hotel

20:00 Welcome party at Terrace Square of Xinjie Town



Date Schedule

Aug 12

Saturday

Morning

The 2023 Annual Conference for the International Association for China 
Tourism Studies & Cooperation Forum of Wellness Tourism
The Tenth Anniversary of the Successful Application for the Honghe Hani Rice 
Terraces - Xinjie Town Yi Torch Festival

7:30-8:30 Breakfast at Oness Resort Yuanyang Terrace Hotel

Moderator: Prof. Xiao Honggeng, Hong Kong Polytechnic University
8:30-8:45 Hani Terrace Culture Museum
• Speech by Mingjun MU, District Governor of Yuanyang
• Speech by Sam(Songshan) Huang, Vice President of the International 

Association for China Tourism Studies and Vice Chancellor’s Professorial 
Research Fellow of Edith Cowan University, Australia

8:45-10:00 Thematical Reports
• Jianming HUANG, Deputy District Governor of Yuanyang, made a report on 

the socio-economic development of the city.
• Prof. Jigang Bao of Sun Yat-sen University made a presentation on 

"Evaluation of Tourism and Recreation Conditions and Development in 
Yuanyang”

10:00-10:10 Group Photo

10:10-10:40 Tea break

10:40-12:30 Round-table Forum
Host by Prof. Qiuju Luo of Sun Yat-Sen University
• MU Mingjun, County Mayor of Yuanyang,
• LI Haolun, Director of the Publicity Department of the County Party 

Committee
• XU Zhongliang, Deputy Director, Terrace Management Committee
• Mimi LI, Professor of the Hong Kong Polytechnic University
• Guoqing DU, Professor of College of Tourism, Rikkyo University
• Robert(Xiang) LI, Professor of Department of Tourism and Hospitality 

Management, Temple University

12:30-13:30 Tea break



Date Schedule

Aug 12

Saturday

Afternoon

IACTS meeting at the Conference Room of the hotel

Chair: Professor Sam Huang, Edith Cowan University

14:00-15:15 IACTS Thematical Reports (15 mins each)
• Explore motivators and constraints for a wellness hotel stay, by Christina 

Gengqing CHI and Dogan Gursoy, Professor of Washington State 
University, USA

• Art  as  a  pressure or  therapy? Employees’  aesthetic  labor  and 
psychological wellbeing in rural tourism destination, by Qiuju LUO, 
Professor of Sun Yat-sen University, China 

• Spatial structure of dining preference of Chinese tourists in 23 wards of 
Tokyo, Guoqing DU, Professor of College of Tourism, Rikkyo University, 
Japan

• Post-pandemic and post-traumatic travel behavior, by Li MIAO, Professor 
of Faculty of Business Administration, University of Macau and Director of 
Department of Integrated Resort and Tourism Management

• Local craft evolution with global literati drives: case of Inkslab in China 
with calligraphic cultural chain, by Jie ZHANG, Professor of Nanjing 
University, China 

15:15-15:45  Coffee break

15:45-16:10 IACTS Business Meeting
• Welcome speech by Jigang BAO, Professor of School of Tourism 

Management of Sun Yat-sen University and President of IACTS
• Treasurer report
• Bylaws amendment
• New fellowship nomination
• IACTS Journal report by Honggen Xiao, Professor of School of Hotel and 

Tourism Management of the Hong Kong Polytechnic University
• Election of new Board of Directors
• Next Conference venue

18:00-19:30 Dinner at Oness Resort Yuanyang Terrace Hotel



Date Schedule

Aug 13

Sunday

Field trip in Jianshui

Yuanyang to Jianshui
Visiting Jianshui Ancient Town, Confucius Temple, Chaoyangmen (Gejiu), 
Purple Pottery Street

Jianshui to Kunming

16:00-19:00 Jianshui to Kunming
• Depart from Jianshui to Kunming International Airport (2h50mins)
• Depart from Kunming International Airport to Grand Park Hotel (Kunming) 

（40mins)

20:00 Hotel Check-in
• Check in at Grand Park Hotel (Kunming)



红河哈尼梯田申遗成功十周

年·新街镇彝族火把节日程
The 10th Anniversary of the Hani terraced fields of 

Honghe State's Successful Application for World 

Heritage · Xinjie Town Yi Torch Festival Agenda 



家属可参加

8月12日

周六

9:00-10:00 运动员入场式（地点：新街镇梯田广场）

10:00-17:30 民族摔跤运动会（地点：新街镇梯田广场）

17:30-18:30 颁奖仪式（地点：新街镇梯田广场）

19:30-21:00 云上梯田歌舞火把节（地点：哈尼小镇）

全天活动

• 2023年中国旅游研究国际联合会年会（地点：哈尼梯田文化博

物馆）

• 云上梯田市集（地点：新街镇及哈尼梯田景区）

• 云上梯田系列旅游活动（地点：哈尼梯田景区）

Public events

August 12

Saturday

9:00-10:00 Opening Ceremony at the Terrace Square of Xijie Town

10:00-17:30 Ethic Wrestling Game at the Terrace Square of Xijie 
Town

17:30-18:30 Award Ceremony at the Terrace Square of Xijie Town

19:30-21:00 Party of Torch Festival at Hani Town

Whole day
• Annual Conference for IACTS at Hani Terrace Culture Museum
• Terraces Market at Xijian Town and Yuanyang Hani Terrace
• Other tourist activities in Yuanyang Hani Terrace



重要提醒！

Important Reminder!



个旧市：

l 高血压、心脏病、恐高、眩晕、孕妇、癫痫及

精神疾病患者、饮酒及其他身体不适者禁止游

览玻璃栈道及乘坐缆车，以免发生意外；

l 孕妇、行动不便的高龄游客不建议游览玻璃栈

道及乘坐缆车；

l 未成年人、老年人须在家人陪同下进行游览。

元阳县：

l 考察区域海拔在200米至1900米区间，海拔差

异较大，进入梯田核心区域山路较为曲折，如

易晕车、有高原反应者，建议提前做好相关预

防工作；



GEJIU：

l For safety reasons, individuals with high blood 

pressure, heart disease, fear of heights, dizziness, 

epilepsy, mental illness, and pregnant women, as well 

as those experiencing physical discomfort or under 

the influence of alcohol, are strictly prohibited from 

visiting the glass plank road and taking the cable car 

to avoid accidents.

l Pregnant women and elderly tourists with limited 

mobility are advised not to visit the glass plank road 

and take the cable car due to safety concerns.

l Minors and elderly people must be accompanied by 

their families during their visit to ensure their safety.

YUANYANG：

l Yuanyang's terrain features an altitude difference 

ranging from 200 meters to 1900 meters, and the 

mountain roads leading to the core area of the 

terraces are winding. If you are prone to motion 

s i c k n e s s  o r  a l t i t u d e  s i c k n e s s ,  i t  i s  h i g h l y 

recommended to take necessary preventive measures 

in advance.



参会嘉宾

Participants



姓名 单位和职务

保继刚 中山大学旅游学院教授、中国旅游研究国际联合会主席

陈钢华 中山大学旅游学院教授

池更清 华盛顿州立大学酒店企业管理学院教授

杜国庆 立教大学旅游学院教授

Dogan 
Gursoy

华盛顿州立大学塔可钟杰出教授、长江学者讲座教授，Journal of 
Hospitality Marketing & Management主编

黄松山 澳大利亚伊迪斯科文大学特聘研究型教授

江嘉玮 中国旅游研究国际联合会秘书

金   鑫 澳大利亚格里菲斯大学旅游、体育和酒店管理系副教授、项目主任

李咪咪 香港理工大学酒店与旅游管理学院教授

李   想 美国天普大学旅游和酒店管理系教授

李志勇 四川大学旅游学院教授、副院长

罗秋菊 中山大学旅游学院教授、副院长



姓名 单位和职务

苗    莉 澳门大学工商管理学院教授、综合度假村及旅游管理学系系主任

潘    冰 宾夕法尼亚州立大学教授

庞清云 香港理工大学在读博士

Noel Scott 澳大利亚伊迪斯科文大学兼职教授

宋海岩 香港理工大学酒店与旅游管理学院首席教授、陈泽富伉俪国际旅游
教授

苏晓波 俄勒冈大学地理学系地理系主任、教授

吴晨光 中山大学管理学院教授

吴茂英 浙江大学管理学院副教授

肖洪根 香港理工大学酒店与旅游管理学院教授

徐惠群 香港理工大学酒店与旅游管理学院教授

张朝枝 中山大学旅游学院教授、中山大学一带一路研究院副院长、联合国
教科文组织名录遗产地可持续旅游教席主持人

张   捷 南京大学教授地理与海洋科学学院教授

（以上名单按照姓氏拼音排列）



姓名 单位和职务

Jigang BAO President of IACTS and Professor of School of Tourism 
Management of Sun Yat-sen University

Ganghua CHEN Professor in School of Tourism Management, Sun Yat-sen 
University

Christina 
Gengqing Chi Professor at Washington State University

Guoqing DU Professor in College of Tourism, Rikkyo University

Dogan Gursoy

The Taco Bell Distinguished Professor in Hospitality Business 
Management at Washington State University, Cheung Kong Chair 

Professor, and the Editor-in-Chief of Journal of Hospitality 
Marketing & Management

Sam(Songshan) 
Huang

Vice President of IACTS and Vice Chancellor’s Professorial 
Research Fellow of Edith Cowan University

Jiawei JIANG Secretary of IACTS

Xin JIN Professor in the Department of Tourism, Griffith University, and 
Program Director Sport and Hotel Management

Mimi LI Professor in School of Hotel and Tourism Management, the Hong 
Kong Polytechnic University

Robert(Xiang) LI Professor in Department of Tourism and Hospitality 
Management, Temple University

Zhiyong LI Vice Dean of School of Tourism Management, Sichuan University

Qiuju LUO Vice Dean and Professor in School of Tourism Management, Sun 
Yat-sen University



姓名 单位和职务

Li MIAO
Professor of Faculty of Business Administration, University of 
Macau and Director of Department of Integrated Resort and 

Tourism Management

Bing PAN Professor at Penn State University

Qingyun PANG Ph.D. student in the School of Hotel and Tourism Management, 
Hong Kong Polytechnic University

Noel Scott Adjunct Professor of Edith Cowan University

Haiyan SONG
Chair Professor in the School of Hotel and Tourism Management, 
Hong Kong Polytechnic University, and Mr and Mrs Chan Chak Fu 

Professor in International Tourism

Xiaobo SU Director and Professor in Department of Geography, University 
of Oregon

Doris Chenguang 
WU Professor in Business School,Sun Yat-sen University

Maoying Wu Associate Professor in School of Management, Zhejiang 
University

Honggen XIAO Professor in the School of Hotel and Tourism Management, Hong 
Kong Polytechnic University

Cathy H.C. Hsu Professor in School of Hotel & Tourism Management, The Hong 
Kong Polytechnic University

Chaozhi ZHANG

Professor of School of Tourism Management of Sun Yat-sen 
University, Deputy director of Institute of Belt and Road Studies, 
Sun Yat-sen University, Chair of Sustainable Tourism in UNESCO 

Listed Heritage Sites

Jie ZHANG Professor in School of Geography, Nanjing University

(The above list is arranged in alphabetical order by surname)



天气信息

Weather



日期 地点 气温

8月8日 昆明 17°C-25°C

8月9日 个旧 18°C-24°C

8月10日 个旧 18°C-24°C

8月11日 元阳 19°C-28°C

8月12日 元阳 19°C-28°C

8月13日 建水 21°C-27°C

Dates Locations Temperature

Aug 8 Kunming 17°C-25°C

Aug 9 Gejiu 18°C-24°C

Aug 10 Gejiu 18°C-24°C

Aug 11 Yuanyang 19°C-28°C

Aug 12 Yuanyang 19°C-28°C

Aug 13 Jianshui 21°C-27°C



交通信息

Transportation



君乐酒店（昆明）

世纪广场酒店（个旧）



世
纪
广
场
酒
店
（
个
旧
）

元
阳
万
缮
度
假
酒
店



元阳万缮度假酒店

建水临安古城



建水临安古城

君乐酒店（昆明）



会务联系

Contacts



IACTS

江嘉玮 Jiawei JIANG            Tel：18613177252

个旧Gejiu 

任刚 REN Gang 个旧市宣传部副部长 Tel：13808771005

元阳Yuanyang

李昊伦 LI Haolun 元阳县宣传部部长 Tel：13988067200


